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b  Met het project Do I Dare gaat
Nick Alliet geen enkele uitdaging
uit de weg. Zo beklom hij vorige
zomer de Mont Ventoux voor
ALS-patiënt Frank. Alliet onder-
nam de helse bergrit in het gezel-
schap van onder meer Frank – in
de volgauto weliswaar – en diens
vrouw. De bedoeling nu is om de
fiets te veilen waarmee Alliet de
beklimming deed. Om de waarde
van de tweewieler de hoogte in te
jagen, laat hij enkele bekende
koppen er een handtekening op
plaatsen. De opbrengst gaat ook
nu naar de ALS Liga. 

Persoonlijke reden
“Mijn grootmoeder, mijn coach

en een regisseur met wie ik ooit in
het theater samenwerkte, zijn aan
ALS overleden. Dat maakt het
voor mij allemaal erg persoon-
lijk”, legt Nick Alliet zijn beweeg-
reden uit.  “Ik heb met Frank trou-
wens nog altijd contact. Het is een
van de redenen waarom ik be-
sloot om zo veel mogelijk geld
voor de Liga in te zamelen. De rit
was daar een onderdeel van.”

Maar de fiets waarmee Nick Alliet
de Mont Ventoux naar boven
reed, moet dankzij de veiling nog
veel meer geld opbrengen. “Zeker
als een hoop bekende mensen er
een handtekening op zetten”, zegt
Alliet. “Daarna moeten ze de fiets
doorgeven aan iemand anders. Zo
maakt de tweewieler een speciale
reis langs leuke mensen en komt
hij vol te staan met handtekenin-
gen.” 

Olympische bijdrage
Deze week strikte Nick de beken-

de snowboarder Seppe Smits. “Hij
was meteen bereid om mee te
doen. Seppe is een fantastische
gast met een enorme down to
earth-persoonlijkheid. De timing
was ook perfect. Hij vertrekt naar
de Olympische Winterspelen in
Zuid-Korea en was daarom voor
een interview te gast bij het televi-
sieprogramma Van Gils & Gasten
op Eén. Daar ontmoette hij Kim
Meylemans (Skeleton-atlete die
ook naar de Winterspelen gaat,
red.) en de bekende tennisster Eli-
se Mertens. Weer twee handteke-
ningen erbij. Van daaruit is de
fiets dan mooi tot bij Kim Clijsters
geraakt. En van bij Clijsers moet
de fiets weer naar iemand an-
ders.” 

Uitkijken naar opbrengst
Het is afwachten waar de fiets

van Nick Alliet de komende we-
ken nog overal opduikt en wat dat
zal opbrengen tijdens de uiteinde-
lijke veiling. 

Of Alliet weldra nog andere uit-
dagingen aanneemt? “Momenteel
probeer ik me een beetje te focus-
sen op wat acteren en soortgelijke
creatieve zaken. Zo ben ik in het
theater bezig en wachten er nog
wel wat toffe projecten. Maar
daar kan ik voorlopig niets over
kwijt.” 

De fiets waarmee Nick
Alliet vorig jaar ten
voordele van de ALS
Liga de Mont Ventoux

beklom, legt opnieuw een 
spectaculair parcours af: een 
handtekeningenrace langs 
bekende Vlamingen en 
sporters om zo de waarde 
op een toekomstige veiling 
op te krikken.

Nick Alliet laat 
koersfiets 
signeren door 
topsporters 
voor ALS Liga

“Toch maar mooi tot bij 
Kim Clijsters geraakt”

SEPPE SLAETS

Nick Alliet fietste vorig jaar de desolate Mont Ventoux op. FOTO RR

Die fiets krijgt nu handtekeningen van bekende sportlui, zoals die 
van olympisch snowboarder Seppe Smits (links). Rechts: Nick. FOTO RR

b De laatste weken deden in
Rumst de vreemdste geruchten
de ronde als het ging over de
N-VA-lijst voor de komende ge-
meenteraadsverkiezingen. Om de
geruchtenmolen te stoppen, be-
sliste het bestuur een bericht uit

te sturen met meer informatie.
Opvallend: niet vorig lijsttrekker
en huidig burgemeester Geert An-
tonio staat op de eerste plaats.
Wél schepen en gemeenteraads-
voorzitter Jurgen Callaerts.  “Ik
ben uiteraard dankbaar dat ik de-
ze kans krijg en ik ga ze met beide
handen grijpen”, zegt Callaerts.
“We hebben in 2011 haast vanuit
het niets een afdeling uit de grond
gestampt en werden een jaar later
de grootste partij van Rumst. We
mogen terugkijken op een mooi
parcours waarbij we met onze
schepenen, en de laatste twee jaar
met Geert Antonio als burge-

meester, voor ingrijpende veran-
deringen hebben gezorgd.”

“Geen postjes”
“Maar het werk is nog niet af”,

zegt afdelingsvoorzitter Benja-
min De Roeck. “De mobiliteit, vei-
ligheid en leefkwaliteit in onze

omgeving zijn thema’s die we nog
hoger op de agenda gaan zetten.
De verdere digitalisering van de
gemeentelijke dienstverlening is
noodzakelijk. Er zijn ook drin-
gend enkele openbare werken no-
dig voor de heraanleg van het
Rumstse dorpscentrum.” 

Het afdelingsbestuur van      
NVA duidt Jurgen Callaerts 
aan als lijsttrekker voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. 
Huidig burgemeester en vorig 
lijsttrekker Geert Antonio zal 
op de derde plaats staan.

Verrassing op verkiezingslijst N-VA

Huidig burgemeester 
pas op derde plaats
Rumst 

Huidig burgemeester Geert An-
tonio zal de derde plaats op de
kieslijst innemen. Dat lijkt verras-
send, maar niet voor Geert zelf.
“Het is bij ons nooit om de postjes
gegaan, wel om de inhoud. Jur-
gen was zes jaar geleden een van
de jonge krachten die hard aan de
kar heeft getrokken met een schit-
terend resultaat. Als schepen van
Financiën heeft hij een geweldig
parcours afgelegd. Jurgen is meer
dan 100% klaar om als kopman
naar de kiezer te trekken.” 

Antonio ontkent dat hij verzaakt
aan een mogelijke tweede beurt
als burgemeester. “Ik heb me de
voorbije jaren ingezet voor de ge-
meente en wil dat blijven doen.
Het is aan de kiezer om te oorde-
len welke rol ik na 14 oktober
krijg.” 

Wie de tweede plaats krijgt en
wie de rest van de lijst invult, is
volgens de persmededeling nog
niet bekend. (jw)

Geert Antonio (links) naast Jurgen Callaerts. FOTO JEF WIJCKMANS

Duffel
Antilope De Bie is 
veelbelovend bedrijf
b Op de Nacht van de KMO in
Schelle mocht Antilope De Bie
Printing uit Duffel de trofee voor
veelbelovend bedrijf in ontvangst
nemen. 

“Uiteraard zijn we blij met deze
trofee”, zegt een opgewekte Bart
De Bie. “Het is een mooie erken-
ning voor wat we het afgelopen
jaar hebben gerealiseerd. In onze
sector drie bedrijven overnemen
op zo’n korte tijd, is niet niks. On-
ze omzet is daarmee gestegen van
8 naar 20 miljoen euro. Deze
schaalgrootte is noodzakelijk om
de nodige investeringen te kun-
nen doen.”

“Print is opnieuw aan een op-
mars bezig”, gaat De Bie voort.
“Om mee te zijn, moeten we onze
klanten alle mogelijkheden kun-
nen aanbieden. We behoren nu
tot de top 10 van de grafische in-
dustrie in België.” (cvr)

b Het overtollig organisch slib
van de vijver in het gemeentepark
van Lint moet worden geruimd.
Het gemeentebestuur zal van de-
ze werken gebruikmaken om
duurzame maatregelen te treffen
die de waterkwaliteit van de vij-
ver moeten verbeteren. Dat kan
door meer licht naar het water te
brengen. 

Het is de bedoeling dat de oevers
heringericht worden en dat er
specifieke oeverbeplanting wordt
aangebracht. De huidige planten,
zoals struiken en zaailingen van
els en esdoorn, zullen verwijderd
worden. Het water zal ook op-
nieuw van de gracht naar de vij-
ver worden rondgepompt en uit-
monden in een fontein. Dode en
zieke bomen zullen om veilig-
heidsredenen verwijderd en ver-
vangen worden.

De ingrepen maken deel uit van
het landschapsbeheerplan dat in
2011 werd goedgekeurd. Om
meer informatie te geven, wordt
op zaterdag 3 februari een info-
wandeling gehouden. Die start
om 10u aan de ingang van het ge-
meentehuis. (fisp)

Vijver krijgt 
onderhoud
Lint 


